LM317可调稳压电源板套件
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LM317 Adjustable Regulated Power Board Kit

关于售后服务：

售后时间：上午10点—12点，下午13点—18点（周一到周六）
可通过微信扫一扫，查看图文说明书（带图片说明）
Detailed installation tutorial can be obtained by scanning QR code on mobile Phone.
Ⅰ.电路原理图Schematic
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Ⅱ.使用说明 Instructions
1.电源变压器红线为接220V的市电。蓝线是12V交流输出，接电路板。

The red line of the power transformer is connected with 220 V AC. The blue line is 12V AC output, connected to the PCB.
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2.右边输出端从上往下分别是电源正、电源负、蜂鸣器信号输入端、信号输出端、逻辑信号输入端。

3.可调电源输出是从电源正、电源负输出，接上鳄鱼夹可以给实验电路供电。

4.给蜂鸣器信号输入高电低平可以听到蜂鸣器响，可以判断实验电路有无信号输出

将实验电路的端口接到逻辑输入端，可以判断是高电平（红色LED灯亮）还是低电平（绿色LED亮）

2. From top to bottom, the right output terminal is respectively the power supply positive, power supply negative, buzzer signal input terminal, signal output terminal and logic signal input terminal.

3. The adjustable power output is from the positive and negative power output of the power supply. Connect the alligator clip to supply power to the experimental circuit.

4. Input the buzzer signal with high voltage and low level, you can hear the buzzer sound, and judge whether the experimental circuit has signal output

Connect the port of the experimental circuit to the logic input terminal, and judge whether it is high level (red LED is on) or low level (green LED is on)

5.电位器左侧突出贴片对应亚克力板开孔。直插元件焊接完后，可剪去过长的引脚。
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The left protruding patch of potentiometer corresponds to the opening of acrylic plate. 

After the welding of the straight plug components, the excessively long pins can becutoff.
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短脚负极- 白条阴影


Short pin - white line shadow








